



中华人民共和国渔业船舶检验局
REGISTER OF FISHING VESSEL OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

工厂认可证书

CERTIFICATE OF WORKS APPROVAL

编号

No. C00000500129

企业名称: 上海海安救生设备有限责任公司

Manufacturer

地址: 上海浦东新区浦三路1213号

Address

经审查和试验, 该单位的主要生产设备、检测设备、生产工艺、质量控制系统和有关人员的技术水平符合我局《渔业船舶法定检验规则》的要求, 具备生产下述产品的能力, 现给予该企业生产下述产品工厂认可, 特发此证。

The main manufacturing appliance, inspection and testing instrument, workmanship, quality control system and the technical qualification of concerned personal of the plant is conformity with the relevant regulations of Rules of Statutory Survey of Fishing Vessel of this Register by an examination and test. The manufacturer is found to be cable to produce blown-mentioned products. The Certificate is hereby issued.

产品名称及规格:

Description and Specification

产品名称: 气胀救生筏

产品型号: A型筏、Y型筏、YJ型筏

在本证书有效期内, 上述产品除应按规定接受检验外, 该企业还应接受我局年度复查和签证。

This Certificate is valid subject to the annual review arranged by the plant for corresponding endorsement in accordance with the Regulations, in addition of inspection by this Register during this period.

本证书有效期: 自 2004年12月12日 至 2008年12月11日
This Cert. Is valid from Dec 12, 2004 until Dec 11, 2008

发证地点、时间: 北京
Place and date of issue: Beijing





中华人民共和国渔业船舶检验局
REGISTER OF FISHING VESSEL OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

船用产品型式认可证书

CERTIFICATE OF TYPE APPROVAL FOR MARINE PRODUCT

编号

No. C00000500130

企业名称: 上海海安救生设备有限责任公司

Manufacturer

地址: 上海浦东新区浦三路1213号

Address

根据《渔业船舶法定检验规则》的有关规定, 我局验船师对该企业下述产品的图纸和技术文件进行了审查, 并对产品样品进行了型式试验, 其结果符合我局船用产品型式认可条件的要求, 特发此证。

According to the relevant regulations of Rules of Statutory Survey of Fishing Vessel, the surveyor to this Register has examined the drawings and technical documents of the blown-mentioned product, and carried out the type test. The drawings and test results both have been found to conform to the Rules of this Register. The Certificate is hereby issued.

产品明细

Particulars

产品名称: 气胀救生筏

图纸审批号: 沪图审字第(2000)008号

产品型号	HAF-Y10	HAF-Y12	HAF-Y15	HAF-Y20	HAF-Y25
长度(mm)	2600	2800	3150	3570	3950
宽度(mm)	2600	2800	3150	3570	3950
高度(mm)	1450	1480	1500	1650	1800
额定乘员 (人)	10	12	15	20	25
总重量(kg)	85	110	140	160	180

在本证书有效期内, 上述产品除应按规定接受检验外, 该企业还应接受我局年度复查和签证。

This Certificate is valid subject to the annual review arranged by the manufacture for corresponding endorsement in addition to inspection to the products in accordance with the Regulations, in addition of inspection by this Register during this period.

本证书有效期: 自

2004年12月12日

2008年12月11日

This Cert. Is valid from

Dec 12, 2004

until

Dec 11, 2008

发证地点、时间:

北京

Place and date of issue:

Beijing





中华人民共和国渔业船舶检验局
REGISTER OF FISHING VESSEL OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

船用产品型式认可证书

CERTIFICATE OF TYPE APPROVAL FOR MARINE PRODUCT

编号

No. C00000500131

企业名称: 上海海安救生设备有限责任公司

Manufacturer

地址:

上海浦东新区浦三路1213号

Address

根据《渔业船舶法定检验规则》的有关规定, 我局验船师对该企业下述产品的图纸和技术文件进行了审查, 并对产品样品进行了型式试验, 其结果符合我局船用产品型式认可条件的要求, 特发此证。

According to the relevant regulations of Rules of Statutory Survey of Fishing Vessel, the surveyor to this Register has examined the drawings and technical documents of the blown-mentioned product, and carried out the type test. The drawings and test results both have been found to conform to the Rules of this Register. The Certificate is hereby issued.

产品明细

Particulars

产品名称: 气胀救生筏

图纸审批号: 沪图审字第(01)006号

产品型号	HAF-A6	HAF-A10	HAF-A15	HAF-A20	HAF-A25
长度(mm)	2000	2730	3320	4280	4700
宽度(mm)	1350	2730	3320	3080	3450
高度(mm)	1350	1450	1500	1650	1800
额定乘员 (人)	6	10	15	20	25
总重量(kg)	85	120	140	175	195

在本证书有效期内, 上述产品除应按规定接受检验外, 该企业还应接受我局年度复查和签证。

This Certificate is valid subject to the annual review arranged by the manufacture for corresponding endorsement in addition to inspection to the products in accordance with the Regulations, in addition of inspection by this Register during this period.

本证书有效期: 自

2005年10月18日
Oct 18, 2005

2009年10月17日

Oct 17, 2009

This Cert. Is valid from

发证地点、时间:

北京

Place and date of issue:

Beijing





中华人民共和国渔业船舶检验局
REGISTER OF FISHING VESSEL OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

船用产品型式认可证书

CERTIFICATE OF TYPE APPROVAL FOR MARINE PRODUCT

编号

No. C00000500136

企业名称: 上海海安救生设备有限责任公司

Manufacturer

地址:

上海浦东新区浦三路1213号

Address

根据《渔业船舶法定检验规则》的有关规定, 我局验船师对该企业下述产品的图纸和技术文件进行了审查, 并对产品样品进行了型式试验, 其结果符合我局船用产品型式认可条件的要求, 特发此证。

According to the relevant regulations of Rules of Statutory Survey of Fishing Vessel, the surveyor to this Register has examined the drawings and technical documents of the blown-mentioned product, and carried out the type test. The drawings and test results both have been found to conform to the Rules of this Register. The Certificate is hereby issued.

产品明细

Particulars

产品名称: 气胀救生筏

图纸审批号: 沪图审字第(2000)008号

产品型号	HAF-YJ12	HAF-YJ10	HAF-YJ6
长度(mm)	2700	2500	2000
宽度(mm)	2700	2500	2000
高度(mm)	1230	1200	1100
额定乘员 (人)	12	10	6
总重量(kg)	72	62	40

在本证书有效期内, 上述产品除应按规定接受检验外, 该企业还应接受我局年度复查和签证。

This Certificate is valid subject to the annual review arranged by the manufacture for corresponding endorsement in addition to inspection to the products in accordance with the Regulations, in addition of inspection by this Register during this period.

本证书有效期: 自

2004年12月

2008年12月11日

This Cert. Is valid from

Dec 12, 2004

Dec 11, 2008

发证地点、时间:

北京

Place and date of issue:

Beijing

